
Pytanie:   
 
 
Dzień dobry, 

 
czy gmina ma zamiar rozwiązać palący problem braku mieszkań socjalnych w naszej gminie? Po 
kontakcie z jednym z pracowników otrzymałam odpowiedź: "Dostępnych mieszkań nie ma i nie 
będzie. Można składać wnioski, jak najbardziej, ale niektórzy czekają już nawet 10 lat (!)"  
 
 

                                                                                                                Pozdrawiam 
                                                                                                                Elżbieta T 
 
 
Odpowiedź: 

Szanowna Pani, 
 
informuję, że Gmina dokłada wszelkich starań, aby poszerzyć ilość mieszkań socjalnych dla osób 
będących w trudnej sytuacji materialnej. Zostały złożone wnioski do Banku Gospodarstwa 
Krajowego o dofinansowanie środków na remont dwóch pomieszczeń przeznaczonych na lokale 
mieszkalne. Ponadto Gmina przystąpiła do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej realizującej 
budownictwo społeczne, której zadaniem jest budowa mieszkań o umiarkowanym czynszu. 
Znany jest nam jest problem braku mieszkań socjalnych, dlatego tworzenie nowych obiektów jest 
jednym z kluczowych zadań realizowanych przez Gminę Świdnica. Niestety należy zauważyć, że 
lista osób wnioskujących o przyznanie lokalu socjalnego jest większa niż ilość dostępnych 
mieszkań, stąd starania o powiększenie zasobu mieszkaniowego.  
 

 
 
 
 

                                                                                     Z poważaniem  
                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


